
  
 

P R O T O K O L L  
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 6/2024-2026 sesongen  
Norges Skiforbund Langrenn 

Dato: 10. oktober     
 
Sted: Teams 
 
Tid: 19:00 – 20:30     
 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) Yngve Thorsen,  
    Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen. 
     
Ansatte:   Cathrine Instebø, og Erik Husby  
      

Saksnr.  Sak  

37/6 
2024-2026 

Agenda  
Gjennomgang og godkjenning av agenda 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agenda  
  

38/6  
2024-2026 

Saker til høstmøte 16.10.2024 
 
Buskerud 

• Frigjøre sponsorer til hovedsponsor til klubb, om «ledig» plass på landslagsløpere. 
Klubbene har allerede et privat merke som klubben eier, som klubbene har valgt å gi til sine 
landslagsløpere. 

Cathrine: Viktig at dette ikke legger noen begrensninger for oss til å selge merket selv. Må være noen 
klausuler hvor vi kan selge merket senere og at klubbens sponsor mister synlighet fra da.  
I tillegg bransjeeksklusivitet. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker at saken tas opp på høstmøtet og om ønskelig kan et forslag være at dette er en 
prøveordning i ett år. 
 
Oslo  



• Oslo ønsker at vi legger fram arbeidet med strategi og utvikling.  
Dette til orientering og for å oppdatere sine strategidokument. De må vite hva som må hensyntas i 
sitt arbeid. 

Cathrine oppdaterer langrennskomiteen på siste status Strategi og utviklingsarbeid. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen ønske at vi legger fram status strategi og utviklingsarbeid på høstmøtet. Viktig at vi får 
kretsene med oss. Det er også viktig at det legges fram status i organisasjonsprosess og arbeidsgruppene som 
er satt ned, angående utvikling av toppidretten. 
 
 
Oslo 

• Oslo ønsker en redegjørelse for økonomien til langrenn. 

Vedtak: 
Langrennskomiteen og administrasjonen gjennomgår status økonomi i høstmøtet. Løypemelding etter 
september tall. 
 
 
Oslo  

• NSF Timing. Erik har gjort et arbeid med dette og har utvikler og prosjektskisse klar. Venter på 
avklaring finansieringsmodell. Utvikling allerede igangsatt av utvikler, med sikte på lansering juni 
2025. Betaversjon lanseres i februar/mars 2025 for testing. 

Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker at Erik Husby legger fram status på Høstmøtet 
 
Hedmark: 

• Forslag om å endre sprint junior Hovden fra friteknikk til klassisk: Per nå ikke mulig pga. løyper som 
ikke kvalifiserer for klassisk/junior.  Det jobbes med å se på løsning og at det kan være ønskelig med 
sprint klassisk for junior samme dag og samme arena som 30/50km klassisk for senior.  

Vedtak:  
Langrennskomiteen ønsker at Erik orienterer om dette på Høstmøtet 
 
 
 
Saker som følges opp etter vårmøtet  

• Saker behandlet av LPU 

• Kong Haralds Ungdomsstafett 

Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker at Erik orienter på høstmøtet tilbakemelding fra LPU. Åpner for 
synspunkter/diskusjoner. Langrennskomiteen ønsker en rådgivende avstemning på hva kretsene ønsker.  
Svar fra LPU sendes ut til kretsene i forkant. 
Kong Haralds Ungdomsstafett: Langrennskomiteen ønsker er rådgivende avstemning på hva kretsene ønsker. 
Dette resultatet å ses opp mot hvilke muligheter for å få dette arrangementet finansiert. 
 
 



Andre saker: 
Sesonginformasjoner: Legges fram av Erik og Ulf Morten.  
 
Vedtak:  
Sesonginformasjoner bør sendes ut i løpet av denne helga, slik at kretsene har tid for gjennomlesning. 
 
Gjennomføring og oppfølging: 
Spørsmål angående varighet på høstmøtet (2timer). Bør åpne for et møte i november/desember. Bør åpne 
høstmøtet med å informere om at vi ønsker tettere dialog gjennom vinteren. Vi har stor fart nå og det skjer 
mye utvikling innad i organisasjonen nå og økonomi er fokus fremover. Derfor viktig beslutning om 
høstmøtet i år, men samtidig at vi jobber tettere med kretsene framover. 
 
Forslag: nytt møte med kretsene 4.desember. 
 
 
Andre diskusjoner: 
Rulleski: Ønske om en større diskusjon rundt dette, men at vi jobber internt med våre trenere, løpere osv. til 
å begynne med. Viktig at vi har organisasjonen med oss på hva vi ønsker med langrenn og rulleski i framtiden. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker at dette nevnes kort i høstmøtet hvordan vi ønsker å angripe langrenn som 
helårsidrett (rulleski) framover. 
 
 
Endelig agenda høstmøte: 

1. Innledning 
2. En respons til den nye strategien - utviklingsarbeid 
3. Utvikling organisasjon 
4. Utvikling bredde & rekruttering 
5. Utvikling toppidretten 
6. Samarbeid forbund/krets 
7. Terminlister 
8. Arrangementssaker 
9. Sesonginformasjon 
10. Innspill fra Buskerud angående sponsormerker på NM og Beito 
11. Kong Haralds Ungdomsstafett 
12. Økonomi 
13. Q&A 
14. Oppnevning av valgkommite, et nytt medlem. 

 
 

 


